
SLUIT JE BIJ  
ONS AAN!  
GA NAAR:  
WORDLID.SP.NL

Doe met ons mee en sluit je aan.  
Met een grote en sterke SP krijgen  
we nog meer voor elkaar voor een 
eerlijke samenleving.

Scan de code met de camera van je telefoon en word lid.
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instanties nog steeds te ver van 
de mensen af en speelt er het 
nodige rond  verkeersveiligheid, 
bijvoorbeeld over de Vianense 
poort. Dan de perikelen met 
de AVRI … en zo kunnen we 
doorgaan.
De SP vindt dat problemen 
opgelost moeten worden zodat 
het voor iedereen prettig wonen 
is in Culemborg. Daar blijven we 
ons met hart en ziel voor inzetten. 
Kansen genoeg!

Er speelt veel in Culemborg dat 
om een krachtige aanpak vraagt: 
het gebrek aan betaalbare 
huur- en koopwoningen, plannen 
voor kolossale windmolens, 
leerachterstanden door Corona. 
Ook staan de gemeentelijke 

•  Meer betaalbare 

woningen voor lage en 

middeninkomens

•  Leefbare, gezellige en  

veilige binnenstad

•  Meer grip op instanties  

als AVRI en Werkzaak

•  Armoedebestrijding en 

schuldhulpverlening

•  Betaalbare Energietransitie 

•  Aanpak leerachterstanden

•  Schone en veilige wijken

ONS TEAM VOOR DE TOEKOMST
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Er staan belangrijke verkiezingen   
voor de deur. Verkiezingen in uw 
gemeente die gaan over uw buurt en 
uw woonplaats. Ik hoop dat u op de 
SP wilt stemmen. Want hoe groter we 
zijn, hoe meer we kunnen  betekenen.  
Voor goede zorg, betaalbaar wonen, 
een veilige buurt en eerlijke politiek.

Wij geloven niet dat het kabinet Rutte 
4 met dezelfde partijen,  dezelfde 
 ideeën en dezelfde gezichten gaat 
zorgen voor de oplossing voor de 
problemen die ze zelf  hebben ver

STRIJD MEE, STEM SP 
oorzaakt. Zoals de  woningnood, de 
crisis in de zorg of het toeslagen
schandaal. Daar hebben we geen 
vertrouwen in. Het moet daarom 
anders. En daar kunnen we in uw 
gemeente en in uw buurt mee 
beginnen. 

De SP is anders dan andere par
tijen. Wij praten veel met mensen 
om te horen hoe ze over dingen 
denken, dat doen we niet alleen in 
verkiezingstijd. Wij geven een groot 
deel van ons salaris af omdat we 

 vinden dat politici niet teveel moeten 
 verdienen. We praten niet alleen 
in de gemeenteraad en in de Tweede 
Kamer, maar we komen samen met 
mensen in actie. 

Samen kunnen we ervoor zorgen   
dat de politiek weer naar u luistert. 
Dat goede zorg, een betaalbare 
woning en een veilige buurt er voor 
iedereen is. Strijd mee. Stem SP.

Lilian Marijnissen
Fractievoorzitter SP

CULEMBORG

© Foto’s SP Culemborg, tenzij anders vermeld.
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Gerard koos in 1980 voor de SP. ‘Ik 
herkende in die partij een groep 
bevlogen mensen die zich daad-
werkelijk inzetten voor wie het 
wat moeilijker heeft in de maat-
schappij. Dat sprak me erg aan, en 
dat doet het nog steeds.’

 › Je hebt eerder in de raad gezeten. 
Waar ben je het meeste trots op 
wat je toen bereikt hebt?
‘Ik heb er destijds in de raad voor 
gezorgd dat de wachtgeldregeling 
voor wethouders na hun ontslag 
drastisch werd versoberd en dat 
zij een sollicitatieplicht kregen, 
net zoals elke burger. Dat komt de 
geloofwaardigheid van de politiek 
ten goede.’

 › Nu ben je na al die jaren weer 
terug in de raad, hoe komt dat?
‘Na het overlijden van onze frac-
tievoorzitter Thijs van Heemskerk 
werd ik  gevraagd of ik tijdelijk zijn 
zetel wilde innemen. Mijn hart  
ligt bij de SP dus ik heb uiteraard 
ja gezegd.’

 › Is er in 23 jaar veel veranderd in  
de raad?
‘Zeker. Bepaalde onderwerpen blijven 
spelen, zoals de kloof tussen arm en 
rijk. Ook het tekort aan betaalbare wo-
ningen bestond toen al, maar is schrij-
nend toegenomen. Er komen nu ook 
andere problemen op ons af, zoals de 
energietransitie, beleggers die  panden 
opkopen, de klimaat problematiek.  
Daarnaast alle problemen door de 
taken die de landelijke overheid op het 
bordje van de gemeente heeft gelegd, 
zoals de jeugdzorg en de WMO.’ 

 › Wat kunnen we de komende jaren 
van jou verwachten? 
‘Ik heb het afgelopen half jaar een 
inhaalslag gemaakt maken om me 
alle dossiers eigen te maken, en ben 
razend enthousiast om het SP-geluid 
te laten horen in de gemeenteraad.’

 › En wat is dat geluid?
‘Dat we er voor iedereen in Culem-
borg zijn, maar vooral voor de men-
sen die de steun van de gemeente 
het  hardste nodig hebben.’ •

Gerard van Breukelen is opgegroeid ‘aan de overkant’ 
(Schalkwijk) en woont sinds 1990 in Culemborg. Hij zat 
al in de gemeenteraad van Culemborg van 1994 tot 1998 
en heeft begin 2021 het stokje overgenomen van Thijs 
van Heemskerk.

INTERVIEW
LIJSTTREKKER
GERARD VAN BREUKELEN

ACTIES 

Gelukkig worden er nog steeds woningen gebouwd 
in Culemborg. Wel graag voor Culemborgers en 
niet om de problemen van Utrecht op te vangen. 
Wij willen voorrang bij woningtoewijzing voor 
mensen met een sociaaleconomische binding met 
Culemborg.  En uiteraard moeten de woningen 
voor ieders portemonnee bereikbaar zijn.

De SP is absoluut niet tegen windmolens.  Maar 
270 meter hoog is voor ons onbespreekbaar. Op 
zee prima, maar niet in Culemborg. We willen 
ons mooie buitengebied niet opofferen voor het 
spekken van Eneco. Begin met zonnepanelen op 
bedrijfsgebouwen.

BOUWEN VOOR CULEMBORGERS! HOGE WINDMOLENS? GRAAG OP ZEE!

Problemen genoeg met de AVRI (Afvalverwerking Rivierenland) 
en de afvalstoffenheffing blijft maar stijgen. Het wordt tijd 
dat de gemeenten meer invloed krijgen op deze afvalreus. 
Gelukkig zijn we daar in de raad al druk mee bezig. Nu nog 
meer aandacht voor andere diensten die de gemeente inkoopt, 
bijvoorbeeld Werkzaak. 

GRIP OP DE AVRI!

 ONZE KANDIDATEN      
Wij zijn erg blij met onze Kuilenburgse 
kandidaten en laten graag de mensen 
die de kop van de lijst vormen zich aan 
u voorstellen. 

ANTOON VAN DEN ELZEN
‘Ik heb Econometrie gestu-
deerd met als specialisatie 
Wiskundige Economie, 
en als wetenschappelijk 
medewerker gewerkt op de 
universiteit. Vervolgens was 
ik als taxateur werkzaam voor ver-
schillende gemeentes. Ik heb meer dan 22 
jaar ervaring in de gemeentepolitiek.  
En als ambtenaar heb ik de gemeentelijke 
organisatie ook van de andere kant leren 
kennen. Ik ben opgegroeid in laag sociaal 

KLAAS KRIST
‘Ik ben 56 jaar en woon vanaf 1999 Cu-
lemborg. Mijn hele leven heb ik in de zorg 
gewerkt. Die roeping wil ik ook uitdragen 
in mijn politieke keuzes. In een stad als 
Culemborg moet zorg op allerlei vlak voor 
eenieder bereikbaar zijn. Daar wil ik me sterk 
voor maken. Een samenleving waarin we, door 
met elkaar samen te werken, zorg en welzijn voor 
iedereen bereikbaar maken én houden!’

JANTINE BEVERLOO
‘Ik woon sinds 2010 in 
Culemborg. In mijn 
werk als vrijwilliger 
op gebied van schul-
den heb ik geleerd dat 
iedereen gelijk is en mee 
moet kunnen doen, jong en 
oud. Dit moet voor alle Culemborgers 
mogelijk zijn en daar wil ik mij sterk 
voor maken. Een samenleving waarin 
we elkaar helpen, door er voor elkaar 
te zijn.’

PIETER VAN DIJK
‘Ik ben 61 jaar, al meer dan 25 jaar 
getrouwd met Sjoukje en heb 
drie volwassen kinderen. In het 
dagelijkse leven ben ik arts in het 
verpleeghuis. Culemborg is een 
mooie stad om in te leven, wonen en 
werken, en ik vind het belangrijk dat dat 
voor álle Culemborgers zo is. Daarom moeten er ook 
voor iedereen zo veel mogelijk gelijke kansen zijn.’

milieu en ben van daaruit gemotiveerd 
om de stem van de minder mondige 
burgers in de gemeenteraad te laten 
doorklinken. Ook zij moeten mee  
kunnen doen.’


